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Na stronie Natemat.pl 19 lutego 2015 r. ukazał się artykuł Michała Wąsowskiego pt. 
„Nie produkują nic poza pieniędzmi. Po co Private Equity Managers wchodzi na 
giełdę?”. Autor artykułu analizuje powody i możliwe korzyści z wejścia na giełdę spółki, 
która i tak jest już w posiadaniu dużej ilości gotówki i zarządza aktywami wartymi 1,5 
mld złotych. Zdaniem Pawła Cymcyka, analityka ING TFI, głównym celem PEManagers 
jest zdobycie kapitału na przejęcia, które powiększą skalę działalności Spółki. Twierdzi 
on, że chęć spieniężenia części udziałów w tym przypadku również jest ważna, a wejście 
na giełdę jest najbardziej uczciwą tego formą. W końcu obecność na GPW jest związana 
z wieloma obostrzeniami prawnymi i wysokim stopniem transparentności.

Link do artykułu.

http://natemat.pl/133945,private-equity-managers-z-grupy-mci-wchodzi-na-gielde-po-co-inwestorom-obracajacym-pieniedzmi-jeszcze-wiecej-pieniedzy

